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NOTULEN VERGADERING MR & DIRECTIE 13 december 2022 

Soort vergadering Vergadering MR met Directie 

Voorzitter Dorcas Borgers 

Notulist Sanne Mellema 

Aanwezigen Liliane Franssen, Ankie Halsema, Frans van Breugel, Daphne Oosterbaan, Dorcas 
Borgers, Sanne Mellema 

Afwezig - 

 
 

1. 1. Opening  / mededelingen / vaststelling agenda 

 
 
 

De vergadering wordt geopend. 
 
Liliane is ziek en geeft aan de vergadering wel voort te willen zetten, maar dan zo efficient 
mogelijk.  
 
Gegeven Liliane’s conditie en de aandacht die gevraagd wordt voor de meeste 
onderwerpen, wordt beslist dat de agenda wordt aangepast. 
 
De agenda wordt als volgt vastgesteld: 
1 opening / mededelingen / vaststelling agenda 
2 concept begroting stichting 
3 vogelvlucht presentatie Liliane zoals gedeeld met bestuur Innoord 
4 wvtt /rondvraag / sluiting 
 

Actiepunten 

 1.  

 
  

2. 2. Concept begroting stichting 

 Arnaut Wijs heeft namens Stichting De Weidevogels de concept begroting 2022-2023 
opgemaakt en gedeeld. De oudergeleding van de MR (OMR) stelt de begroting vast voor 
tussenschoolse opvang (TSO) en voor de extra activiteiten (ouderlijke bijdrage, OB). 
De MR vind de nieuwe heldere indeling van de begroting een grote verbetering, dank 
Arnaut! 
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Actiepunten 

Dorcas Dorcas informeert de OR en Stichting De Weidevogels ten aanzien van de goedkeuring. 

 

3. 3. Vogelvlucht presentatie Liliane zoals gedeeld met bestuur Innoord 

 
 

Liliane neemt de MR in vogelvlucht mee in haar presentatie welke ze met het bestuur van 
Innoord gedeeld heeft. Dit geeft heel veel inzicht in de ambities van de school en de OMR 
doet de suggestie dit op een handzame wijze bij een ouderraad te delen.  

Actiepunten 

Liliane Zet de presentatie op de drive van de MR 

 
 

4. 4.  Wvttk / rondvraag / sluiting 

 De vergadering wordt beëindigd met nog een korte periode te gaan tot de kerstvakantie.  
 
De MR benoemt dat er nog een formele bevestiging van haar informatieverzoeken, zoals 
bij de kennismaking op 7 december met het bestuur van Innoord besproken, volgt.  
De MR geeft aan te hopen dat na de kerst de focus minder op de formele vereisten en 
meer op de inhoud gericht kan zijn.  
 
De punten welke deze vergadering op de agenda stonden en verdaagd zijn, worden in 
het nieuwe kalenderjaar weer opgepakt afhankelijk van hoe de informatieverzoeken 
door Liliane en het bestuur van Innoord zijn opgepakt. 
 
De vergadering wordt gesloten. 

Actiepunten 

  

 
 
 
 
 


